
Závis z porady obecního zastupitelstva v Kališti ze dne 13.6.2007. 

Poradu obecního zastupitelstva zahájil v 19,00 hod.starosta. Uvítal členy OZ, přítomni 
jsou všichni, jako ověřovatele dnešního zápisu určuje Lojdu Jana. 

Místostarosta Jindřich Kučera seznamuje se zápisem z minulé porady. Připomínky 
k zápisu nejsou, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

Starosta informuje, že byla provedena oprava poškozené kanalizace v křižovatce. 
Děkuje všem, kdo se na práci podílel. 

Starosta zaslal na KÚ žádost o přeskoumání hospodaření našeho OÚ za rok 2007. 

Starosta objednal letecké snímky lx Kaliště a lx Býkovec.Cena za oba obrazy je 
8.000,-Kč. 

Starosta zaslal objednávku firmě Dvořák a syn v Telči na opravu pomníku padlých a 
památných křížů. 

Starosta podal informaci ze schůze MIKROREGION TŘEŠTSKO, které se zúčastnil. 

Starosta seznamuje s posudkem na p.Pavla Procházku, který si vyžádala policie ČR. 

Starosta seznamuje s Obecně závaznou vyhláškou Obce Kaliště,kterou se stanoví 
části společného školského obvodu Základní školy v Kališti a MŠ v Kališti, zřízené obcí 
Kaliště. Žádá zastupitelstvo o schválení této vyhlášky. Zastupitelstvo tuto vyhlášku schvaluje. 

Odbor ŽP zaslal návrh na vytvoření Parku Javořická vrchovina. Po seznámení 
s podmínkami zastupitelé nesouhlasí se zapojením naší obce do tohoto svazku. 

Po upřesnění pozemků, které má v majetku Pozemkový fond dává starosta úkol svému 
zástupci, aby vypsal potřebné údaje do žádosti, kterou zaslal PF. Po zjištění, že na parcele 
490/2 stojí vodojem a studna, žádá zastupitelstvo o schválení převodu tohoto pozemku na 
obec. Zastupitelstvo všemi hlasy souhlasí. 

V diskuzi informuje p. Kalášek a p. Jakoubek o schůzce školské rady. Zároveň 
přednesli informaci ředitelky ZŠ , zeje zájem o ubytování sportovců ve škole o prázdninách. 
Zároveň by měli zájem o hřiště. 

Závěrem poděkoval starosta všem za účast a poradu ukončil. 


